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§46 Delrapportering av förstudie gång- och cykelbro över Drevviken  

Kopplingen till våra grannkommuner vad gäller gång- och cykelvägar behöver generellt 

sätt stärkas. Det skulle därför vara trevligt med en gång- och cykelbro över Drevviken för 

att ge främst Trollbäckenborna en helt ny möjlighet att nå pendeltågsstationerna på 

andra sidan sjön.  

 

Det är därför mycket bra att denna förstudie nu genomförts i ett läge när både Tyresö 

kommun och Huddinge kommun har varit engagerade i frågan och också kunnat dela på 

kostnaden för förstudien. I förstudien berörs fem möjliga brolägen, varav två 

rekommenderas och därmed studerats lite extra. 

 

Det är intressant att konstatera att de båda rekommenderade alternativen bedöms som 

samhällsekonomiskt lönsamma, åtminstone i det längre perspektivet. Men förstudien 

visar också att investeringskostnaden ändå skulle vara väldigt hög, och de föreslagna 

placeringarna av brolägen och nödvändiga tillfartsvägar är inte oproblematiska. 

 

Liberalerna ser därför inte att det är rimligt att i detta läge gå vidare med förstudien, utan 

vi nöjer oss med konstatera att det är värdefullt att frågan nu har utretts ordentligt. 
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